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Voorwoord 

We kunnen het gaan hebben over de regen op het afgelopen dorpsfeest, maar dat gaan 

we niet doen. Er was namelijk ook af en toe zonneschijn. We hebben genoten van mooie 

momenten tussen de buien door. Ach, dat beetje water stelde niet zoveel voor toch? 

Waar we het zeker over willen hebben zijn de prachtige dorpsversieringen dit jaar. 

Ongekend! Alleen al bij het zien van dit moois verschijnt er meteen een lach op je gezicht. 

Een feest van herkenning voor velen en zo kleurrijk. Jong en oud hebben genoten. Het 

was weer overweldigend.  
 

De redactie wil Sara, Sjors en hun kinderen Pieter en Marije feliciteren met de geboorte 

van hun dochter/zusje Lotte, geboren op 21 mei 2024. Sara doet de correcties voor de 

dorpskrant, maar is samen met haar gezin in 2023 naar Nijeholtpade verhuisd. 
 

Nu nog enkele weken te gaan en dan kan iedereen gaan genieten van een welverdiende 

vakantie. Ook wij van de redactie. Tot na de zomer! 
 

Graag de nieuwe kopij inleveren voor 7 september 2024! 

- Thema: Nazomer? 

 

 
Kopijdata 2024-2025 

Nr. 1 07-09-2024  Nazomer? Nr. 4 07-03-2025 Vrijheid 

Nr. 2 16-11-2024 Samen  Nr. 5 02-05-2025 Het dak eraf 

Nr. 3 10-01-2025 Winterkou Nr. 6 27-06-2025 Summer Breeze 
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Geboren 

27 mei 2024  Elyn Emily Klooster  Scheenekamp 1 

dochter van Thomas en Mariska Klooster 

zusje van Ayla 

 

16 juni 2024  Duco Hetebrij   Oltholtstraat 1 

   zoon van Richard en Paula Hetebrij 

   broertje van Victoria 

 
 

Nieuwe bewoners / Inwoners met een nieuw adres 

Nienke de Wolff      Stellingenweg 14 

 

Bovenstaande informatie is niet ontleend aan gegevens van de gemeente maar verkregen uit persoonlijke 

informatie. Excuses voor eventuele onvolkomenheden. 

 

 

 

Burgerlijke stand 
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Oud Papier 

Graag het oud papier verzamelen op de  

clusterplaatsen van de containers. 
 

 

Kantoorruimte 

Te huur: Kantoorruimte 80 m2 met parkeergelegenheid in Oldeholtpade. 

Voor meer info, Albert Landman tel: 06-20800431. 

 

Prikbord 



  

6 

Advertentiepagina 



Hamersweg 

Hoofdweg Midden 
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                                             Buurtproat 

Verhalen uit het mooiste dorp van Friesland 

Maria – mkemper@solcon.nl 

 
BS’er (bekende Stellingwerver) Henk Raggers is onlangs benoemd tot erelid van 

TafelTennisVereniging De Griffioen en waardevol aanwonende van de Hamersweg. 

Hij heeft de titel van erelid afgelopen zomer ontvangen wegens 57 jaar bestuurslid en 

oprichting TTV De Griffioen, een ongekende prestatie! Wij zien hem dagelijks wandelen met 

de hond en bovendien is hij een gewaardeerde inwoner die bij de kerk en hulpopvang van de 

Oekraïners betrokken was. We kennen hem van meer activiteiten in Oldeholtpade o.a. 

oprichting destijds van MVO = Middenstandsvereniging Oldeholtpade, organiseren  

Hobby “92 en Media bladenman. Wat zou je deze man nog meer gunnen? In ieder geval nog 

menig gezond en gelukkig leven tezamen met Femmie, maar ook als buurman! 

 

Dat gezondheid erg waardevol is dat weet ik - schrijver deze artikelen – maar al te goed. Na 

een val op zaterdagavond in de keuken werd ik per ambulance naar Heerenveen vervoerd. 

Vervolgens in Sneek geopereerd en van daaruit naar Bolsward voor revalidatie. Maar omdat 

in mijn situatie de revalidatie langer zal gaan duren, ben ik donderdag 27-6 opnieuw 

verplaatst. En nu naar de revalidatieafdeling in Heerenveen. Gelukkig dichter bij huis voor 

Wim en overig bezoek, maar ik hoop ook figuurlijk voor een spoedige terugkeer naar huis. 

 

Ik wens een ieder een Goede maar vooral een Gezonde zomer toe, met de nodige Rust in 

de Tent om alle zaken te RESETTEN. 

 

 

 
Op zaterdag 22 juni hebben Johan en Vera  

elkaar het ja-woord gegeven. Zie de foto van  

dit prachtige bruidspaar met hun kinderen  

Nora en Stan.  

 

 

 

 

 

Op 24 juni mocht Niels Lantinga 40 kaarsjes uitblazen! 

Het draaiorgel hebben de buren voor hem geregeld. 

 

mailto:mkemper@solcon.nl


De Kampen 

Nieuwbouw Oost 
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Het dorpsfeest is nog maar net achter de rug of op de buurt was  

er weer een feestje te vieren. Frans en Margreet waren 15 juni jl.  

40 jaar getrouwd en het feest werd 29 juni jl. gevierd bij  

De Rustende Jager. Het was een gezellig samenzijn met familie,  

vrienden en buren. Goede vriend Wim trad met een mooi repertoire  

op voor Frans en Margreet en tevens werden ze toegezongen door  

de vriendengroep.  Frans en Margreet van harte gefeliciteerd met  

deze mijlpaal!!! We wensen jullie samen met Tim, Marlon, Yentl en    

heel veel geluk en liefde toe! 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dat kleine kinderen snel groot worden, wisten we wel maar… Het lijkt zo kort geleden 

dat Annefloor nog in de speeltuin speelde. Waar blijft de tijd! Enkele weken geleden 

is zij gaan samenwonen in Oldemarkt. Annefloor en Stijn hebben daar nu hun eigen 

huis. We wensen hun heel veel geluk en woonplezier in Oldemarkt!  

 

De vakanties staan weer voor de deur. Dat betekent dat buurtvereniging De Kampen 

weer de jaarlijkse buurtbarbecue houdt. Dit is altijd een succes! Het seizoen wordt 

afgesloten om vervolgens na de vakantieperiode weer fris te starten met een nieuw 

jaar en met hopelijk weer nieuwe gezamenlijke activiteiten voor jong en oud.  

Allemaal een fijne zomervakantie gewenst! 

 

Marianne – marboonstra@gmail.com 
Femke – femkevanhoogwaarden@gmail.com 

Wendy – wendynijholt@home.nl 

 

Nieuwbouw Oost heeft voor de 2e achtereenvolgende  

keer de 1e prijs voor de straatversiering gewonnen! 

 

De dames van de organisatie tonen  

trots de opnieuw gewonnen wisselbeker! 

 

 

Paula van Dijk – paula_van_dijk@hotmail.com 
Sonja Deli-Mulder – sonjadelimulder@gmail.com 

 

 

 

 

mailto:marboonstra@gmail.com
mailto:femkevanhoogwaarden@gmail.com
mailto:wendynijholt@home.nl
mailto:paula_van_dijk@hotmail.com
mailto:sonjadelimulder@gmail.com


Bos- en Buitengebied 
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Hersenspinsels 

Jan en Jannie de Jong waren onlangs 50 jaar getrouwd, feest op de buurt. Buurman 

Germ Hofstee zorgde samen met een paar buurgenoten voor een mooie (nieuwe) 

poort. De zelfgemaakte roosjes van Jannie  

konden er mooi in!  

  

 

Frits Schnoor had goed zijn best gedaan voor  

een passende outfit voor de faute sundag.  

'Flower power', hij won de 1e prijs!  

 

 

Het Bos- en Buitengebied kent veel sportievelingen. Karin en Edward Maatman en 

Ypkje van der Vegt liepen de Slachtemarathon, dit jaar onder barre 

omstandigheden want het weer zat niet mee. Ypkje wandelde trouwens alle 6 edities 

van de Slachtemarathon en de Nijmeegse 4daagse staat ook nog op het 

programma. Knappe prestatie van deze buurgenoten! 

 

Gerlinda Delfsma – g.delfsma@home.nl 

 

In de vorige Holenpathe vertelde ik vol enthousiasme over mijn tuin. Ik voel een kleine 

verplichting om jullie bij te praten over de stand van zaken op dit moment (4 dagen 

vóór het begin van het dorpsfeest). Welnu, ik kan jullie geruststellen, mijn tuin staat er 

heel mooi bij. Veel plantjes staan in bloei. Echter nog niet alles. De bloeiperiode van 

sommige plantjes is wat later in het seizoen, maar wat ik momenteel zie stemt mij erg 

tevreden. De bijen vliegen al af en aan. Een lust voor het oog. Ongekend in wat voor 

tempo ze de weg weten te vinden naar de bloeiende bloemen. Af en toe een verdwaalde 

vlinder, maar dat zullen er zeker meer worden, helemaal als de verschillende 

vlinderstruiken straks gaan bloeien. Om de tuin goed te onderhouden was een strak 

schema nodig. Dit heb ik een tijdje vol kunnen houden tot het moment dat we een 

vakantie hadden gepland. Toen moest ik loslaten. In mijn vakantie trokken veel buien 

langs Oldeholtpade, maar de zo welkome regen voor mijn jonge plantjes bleef 

achterwege. Gelukkig had ik achtervang op afstand. Zoonlief bracht uitkomst en was 

uiteraard genegen om het jonge spul te sproeien. So far so good. Maar het leven gaat 

niet altijd over rozen. Bij thuiskomst ontkwam ook ík niet aan de heersende 

slakkenplaag. Meerdere plantjes legden het loodje. Tegen deze veelvraatjes waren mijn 

plantjes niet bestand. Tegen mijn principes in toch maar slakkenkorrels gestrooid. 

Ik troost mij met de gedachte dat ik niet de enige ben geweest die dit is overkomen. 

Velen van jullie hadden hetzelfde probleem in de tuin (en nog). Het is niet anders. 

Volgend jaar nog maar wat plantjes erbij kopen. Voor nu maar even rust in de tent èn 

rust in mijn hoofd. 

Ria 

 

mailto:g.delfsma@home.nl
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V.V. Oldeholtpade 
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Verenigingsnieuws 

Berichten vanuit de Olpae clubs  

Zomerrust! 

De voetbalclub is nu in de zomerrust en we kijken met trots terug op het  

afgelopen seizoen. Zowel bij de senioren als bij de jeugd werd over het algemeen prima 

gepresteerd. Ons vlaggenschip deed het ook boven verwachting door zich te 

handhaven in de 2e klasse met een verzwaard degradatieschema. Hopelijk komen de 

tegenstanders dit seizoen meer uit de buurt, want anders kost dat de spelers en 

toeschouwers veel tijd en geld. We speelden uitwedstrijden zelfs vlakbij de Duitse grens 

en zo ver ga ik soms niet eens op vakantie. Ook kwamen we op verrassende plekken 

zoals de Groningse studentenclub Forward. Het lijkt of daar geen hygiëneregels gelden, 

want de kantine was allemachtig vies en rommelig en wij zouden het nog te min voor de 

varkens vinden. De seizoensafsluiting en het weer opgestarte bedrijventoernooi waren 

zowel sportief als financieel een groot succes. Het afgelopen seizoen kreeg de club te 

maken met twee diersoorten die het ons behoorlijk lastig maken. Veelal wordt er dan 

eerst naar mij gekeken omdat ik de zogenaamde natuurman ben en wordt er verwacht 

dat ik met oplossingen kom. Ten eerste was daar de das die steeds verder het 

sportterrein op ging. Door de aanwezigheid van engerlingen en emelten struint hij hier 

nachts om en zijn gegraaf met zijn grote poten en stevige neus vernield de zode. 

Zodoende heeft de terreincommissie alles afgezet met stroomdraad om deze ongenode 

gast te weren. Gelukkig waren al onze ‘protter’ kasten bezet en deze vogels zijn ook gek 

op deze lekkernij, maar vernielen onze grasmat niet. De tweede ‘lastpost’ was de Oost- 

Indische Kiewiet, oftewel de scholekster. Deze fraaie zwart-witte weidevogel zag constant 

concurrentie in het spiegelbeeld van de ramen van de kantine. Ze scheten elke dag de 

venterbanken en de houten tafels onder. Ook bij ‘De Striepe’ hadden ze last van 

waarschijnlijk dezelfde vogels. Ik dacht dat met het broeden ze wel op zouden houden, 

maar helaas hebben ze door al deze rivaliteit met een schijnconcurrent daar geen tijd 

voor gehad. Mijn idee is dat volgend seizoen er maar een opgezette slechtvalk 

neergezet moet worden. Of het helpt weet ik niet, maar zo is er altijd wel weer een 

uitdaging. Ondertussen hebben de velden en trainingshoeken een grondige 

onderhoudsbeurt gehad. Ondanks alle regen van de afgelopen tijd hoop ik toch wel af 

en toe op een buitje, want anders krijgt vrijwilliger Anton Mulder helemaal geen 

zomerrust. 

 

Freddie 
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S.C.O. 

                                                   Rust in de Tent is binnen de sport maar betrekkelijk 

Over het begrip rust is veel te doen in de sport. Hoe vind je de juiste balans?  

Sommige sporters durven haast geen rust te nemen, omdat ze bang zijn dat het ten 

koste gaat van hun vorm en conditie. Anderen zweren bij rustmomenten om mentaal en 

fysiek even bij te tanken. ‘De boog kan niet altijd gespannen staan.’ zegt genoeg. Ook in 

het laatste deel van het veldcompetitie met veel onderbrekingen door vakanties en 

feestdagen vielen veel trainingen noodgedwongen uit. De kunst is dan om daarna de 

focus weer te richten op de volgende wedstrijd. Dat lukte scheidend hoofdtrainer 

Wolter Achttien met zijn groep aardig, want onze hoofdmacht verzekerde zich nog van 

een jaar in de Ereklasse op het veld, terwijl de reserves de degradatie op de herfst nu 

op het voorjaar weer ongedaan maakten en terug zijn in de reserve Overgangsklasse. 

Een mooi resultaat, maar tevens een forse uitdaging voor de nieuwe technische staf 

gezien de diverse mutaties vanwege uiteenlopende redenen binnen de selectie. 

Daarnaast was er ook promotie voor SCO 3 en voorjaarstitels voor SCO E1, F2 en F3 en 

WKS B2, C2, D1. Een niet onaardige oogst in dit eerste jaar van Weststellingwerf Korfbalt 

Samen, ook al kon D1 het in de halve finale om het NK niet bolwerken tegen SKF D1. 

Maar wel weer een ervaring rijker voor deze jonge talenten. 

 

Op het moment van schrijven is het druk op de eigen accommodatie tijdens 

het voetbaltoernooi voor niet-voetballende teams met een ongetwijfeld 

gezellige afterparty als sluitstuk van dit seizoen. Maar niet voor iedereen geldt dan 

Rust in de tent, want voor de kantine- en beheerscommissie wacht na deze activiteit 

nog de nodige naweeën. En wat te denken van een TC en een commissie 

wedstrijdzaken, die na elk seizoen moeten zorgen dat tal van zaken voor de start van 

het nieuwe seizoen medio augustus weer zijn ingevuld? Een lastige en soms 

ondankbare taak met betrekking tot de voorlopige teamindelingen en het vinden van 

voldoende goed en enthousiast technisch kader. Zaken, waar je wel de medewerking 

van anderen voor nodig hebt. Als iedereen binnen en rond de club de vraag ‘En wat ga 

jij voor de club doen?’ bij de start van het seizoen 24-25 echter positief gaat 

beantwoorden, wordt het ook voor de ‘trekpaarden’ binnen onze vereniging een 

heerlijke zomer!  

 

Ook in de zomermaanden op de hoogte blijven van SCO European Aerosols? Volg ons 

op social media en onze eigen website. 
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OBS De Striepe 

Nieuws van OBS De Striepe ………… “Rust in de tent” 

Het is alweer eind juni wanneer ik dit stukje voor de dorpskrant schrijf.  

De zon maakt deze week overuren en zorgt voor tropische temperaturen in de school 

en op beide pleinen. De korte broeken en rokjes mogen weer uit de kast, heerlijk! Dit 

weerbeeld was helaas wat anders tijdens het weekend van het dorpsfeest. Maar dat 

mocht de pret niet drukken. Wat hebben onze leerlingen weer een plezier gehad in en 

rondom de feesttent. Chapeau voor de organisatie die er ieder jaar weer een succes 

van weet te maken. Nog een paar weken te gaan en dan staat de zomervakantie voor de 

deur. In deze laatste weken van dit schooljaar zijn de leerlingen van groep 7/8 druk 

bezig met de voorbereidingen voor de musical. De rollen zijn verdeeld, decorstukken en 

kleding een feit en een aantal leerlingen kennen al een gedeelte van hun tekst. Dat moet 

goed gaan komen dus. 

 

Bij de leerlingen uit de groepen 1 en 2 zorgt de zon geregeld voor “verhitte” gezichten. Er 

wordt naar hartenlust buiten gespeeld en ontdekt. De vraag “Mag ik met zonder jas?” 

horen we vrijwel dagelijks. Met warme dagen spelen de leerlingen graag met de 

watertafel of gaan ze met de speurkaart onder de arm op zoek naar insecten, planten 

en vogels. Er valt ook zoveel te leren en te ontdekken op ons groene schoolplein. 

 

Onze leerlingenraad heeft voor de laatste schooldag weer een leuk programma 

bedacht. Leerlingen mede verantwoordelijk maken voor de school en hen hiermee een 

stem geven resulteert in betrokken en enthousiaste leerlingen. Samen maken we de 

school! 

 

Vanaf deze plek wens ik alle lezers een heerlijke zomervakantie toe. Hopelijk één waarin 

u voldoende afstand kunt nemen van de dagelijkse beslommeringen, kunt genieten van 

een prachtige omgeving en aangename temperaturen. Kortom, genieten van wat “rust in 

de tent”! 

 

Bent u nieuwsgierig naar onze school? Wij ontvangen u graag. Voor het maken van een 

afspraak kunt u mailen naar directie.destriepe@comprix.nl. 

Een telefoontje naar 0561-688500 volstaat uiteraard ook. 

Graag tot ziens op De Striepe! 

 

Hartelijk groetend namens het team, 

Ingrid Bruinenberg 

 

mailto:directie.destriepe@comprix.nl
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Dorpsfeest & Afscheid met groep 7 & 8 

dorpsfeest 

super gezellig 

veel leuke activiteiten 

voor jong en oud 

leuk! 

 

Carice & Myrthe, groep 7 

7,5 jaar op basisschool 

is het klaar 

Ik ga naar Terra 

Striepe 
 

Storm, groep 8 

Dorpsfeest is leuk  

een grote tent en heel veel 

optredens 

Gezellig 

 

Sem, Groep 7 

8 jaar op de basisschool. 
 

Het begon in groep 1, 

Het begon met vijf kinderen. 

In groep 5 hadden we een leuk 

jaar. 

En op een gegeven moment zaten 

we in groep 8. 

En in groep 8 hadden we een 

meester en we eindigde toen met 7 

kinderen en nu naar de 

middelbare school. 

 

Bas, groep 8 

 

EINDE 
Is voorbij 

Leuke dingen gezien 
Heel veel toetsen gedaan 

Klaar 
 

Mees & Franck, groep 8 

Dorpsfeest is leuk 

er waren acts die waren erg leuk 

WAUW! 

 

Jurrie, groep 7 

 

 

Diana & Myrthe, groep 8 

 

Dorpsfeest 

Spelletjes doen 

Super leuk feest 

In Oldeholtpade naast Hoekstra 

Feesten 

 

Dante & Nick, groep 7 
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Schoolverlaters 

Mees, Franck, Diana, Storm, Myrthe, Bas, Quinn 
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Plaatselijk Belang Oldeholtpade 

2050; een energieneutraal Oldeholtpade?! 

De werkgroep Energietransitie & Duurzaamheid hield een informatieavond op 

donderdag 27 juni en ik was erbij. Via fraaie flyers waren dorpsgenoten verzocht om 

aanwezig te zijn. Een quiz en een verloting waren als lokkertjes toegevoegd. Maar het 

ging erom te worden bijgepraat over een onderzoek dat in Oldeholtpade was 

uitgevoerd naar mogelijkheden om het dorp energieneutraal te krijgen.  

Ik weet niet of klimaatverandering de reden was, maar het was een hete donderdag. 

Qua temperatuur dan, want in De Rustende Jager bleef het redelijk rustig in de tent. 

Geen verhitte discussies tussen de ongeveer 35 toehoorders. De werkgroep had een 

zeer interessante presentatie voorbereid, die vooral gericht was op de toekomst. 2050 

lijkt een titel van een sciencefictionfilm, maar in de praktijk is 25 jaar sneller voorbij dan 

je soms denkt. Bovendien is het verduurzamen al ingezet. Meerdere dorpelingen deden 

eerder al een beroep op de werkgroep om geholpen te worden bij de eerste stappen 

om energie te sparen. Dat gaat van simpele ingrepen zoals isoleren door het klusteam, 

tot het beantwoorden van vragen over welke verdere maatregelen en investeringen bij 

een ophanden zijnde verbouwing passen. 
 

In de presentatie werd ons een beeld geschetst over hoe het dorp er momenteel uitziet. 

Daaruit heb ik onthouden dat er 2300 zonnepanelen op onze daken liggen en dat er 

nog een flink percentage woningen is met een energielabel lager dan C. En dat we met 

zijn allen 2 miljoen euro betalen aan energiebedrijven voor onze energie. Geld wat dus 

het dorp uitgaat. 
 

De werkgroep heeft flink nagedacht over het energieneutraal maken van het dorp. 

Daarmee komen we terug op 2050. We zouden dan al onze energie zelf op kunnen 

wekken en allemaal comfortabel warm en gekoeld thuis kunnen zitten met een 

elektrische auto voor de deur. Het zóu kunnen. De knappe koppen van de werkgroep 

lieten verschillende toekomstscenario’s zien, berekent via een model n.a.v. alle 

onderzoeksresultaten. Het meest ultieme model voor 2050 kwam uit op 3ha zonnepark, 

4 middelgrote windturbines en 4 accucontainers (zeecontainerformaat) om energie op 

te kunnen slaan. Alle huizen zijn dan inmiddels minimaal voorzien van een energielabel 

C, B of A. Daar ligt voor de korte termijn de eerste en wellicht meest eenvoudige 

uitdaging. 

 

De werkgroep vroeg richting voor het langere termijndoel. Hoe komen we met elkaar tot 

een energie neutrale toestand en welke tussenstappen zijn dan nodig. Vanuit de zaal 

werd flink meegedacht. De meest logische gedachte is om besparing om te zetten in 

budget. Budget om investeringen te kunnen doen. Het oprichten van een coöperatie 

werd geopperd, een aantal mensen hadden daar wel oren naar. Verder kijken we graag 

naar de overheidsinstanties en hun oplossingen. 

 

 

 



  

Toch lopen er al een aantal inspirerende lokale projecten die het (op)volgen meer dan 

waard zijn. Voor de energiegroep dus nog voldoende werk. Om hun eigen energie hoog te 

houden, wordt een beroep gedaan op het hele dorp. Daarbij is het handig om eens een 

bezoekje te brengen aan hun website. Daar staat ook het onderzoek en welke 

mogelijkheden er allemaal zijn. 
 

Als partner van een van de werkgroep leden had ik misschien wat beter moeten opletten 

want bij de quiz bakte ik er niks van. Ook bij de trekking van de loterij was de voorzitter 

van het Plaatselijk Belang mij niet gunstig gezind. Hij trok nog wel zijn eigen lot, maar was 

wel zo sportief deze ongeldig te verklaren. Gelukkig ging ik, net als alle andere aanwezigen, 

met een fraaie ledlamp naar huis. 

Geert Kuiper 

 

Bericht vanuit de werkgroep Energietransitie & Duurzaamheid 

In het project “Regiodeal - Samen doen, geeft Energie”, werken gemeenten in de regio 

Zuid Oost Friesland (Smallingerland, Heerenveen, Ooststellingwerf, Opsterland en 

Weststellingwerf) samen met onderzoekers van de Hanzehogeschool Groningen aan 

oplossingen voor duurzame energie op lokaal niveau. Doel is dat toekomstige keuzes op 

dit gebied passen bij het dorp en haar inwoners. Omdat bewoners en vrijwilligers in 

Oldeholtpade behoorlijk actief zijn en er op het vlak van Duurzaamheid & 

Energietransitie een actieve werkgroep is, heeft gemeente Weststellingwerf ons dorp 

aangemeld als case bij de Regiodeal. Dat heeft ertoe geleid dat in opdracht van de 

gemeente en de werkgroep de Hanzehogeschool een onderzoek in ons dorp heeft 

kunnen uitvoeren om te komen tot instrumenten die ons verder kunnen helpen bij de 

energietransitie in ons dorp. Misschien weet u het nog wel; in het najaar van 2023 belden 

de onderzoekers bij iedereen aan met een enquêteformulier onder de arm. Bij 427 huizen 

is een of meerdere keren aangebeld en uiteindelijk zijn er 184 formulieren ingevuld. Een 

respons van 43%! Op 27 juni is de informatieavond geweest met de terugkoppeling van 

de uitkomsten van de enquête (het sociale dorpsprofiel en de technisch eigenschappen 

van het dorp) en de uitkomsten van de mogelijke scenario’s om Oldeholtpade 

energieneutraal te maken. Bent u benieuwd naar de resultaten van het onderzoek en/of 

kon u niet aanwezig zijn? Ga dan naar onze website www.et-oldeholtpade.nl 

 

Namens de werkgroep  

‘Energietransitie & Duurzaamheid’ 

Harry Bos, Chris van Put, Ton de Bue,  

André Westenbroek, Andries Bakker,  

Monique van den Boogaard.  

info@et-oldeholtpade.nl  

www.et-oldeholtpade.nl 
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’t Hummelhûs   

 

wenst jullie   

allen een  

heerlijke   

zomer toe! 
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V.V.V. Oldeholtpade 

                                                   Dorpsfeest 2024  

We kijken weer terug op een zeer geslaagd dorpsfeest, dit keer  

met het thema “Flower Power”. 

Vlak voor het opbouwen van de tent hebben we flink wat regen te verduren gehad 

waardoor er wel wat uitdagingen zijn geweest met de ondergrond van het terrein. Maar 

gelukkig is er voor alles een oplossing en boden de stalen rijplaten een uitkomst. 

De kinderen van OBS De Striepe hebben traditiegetrouw het feest geopend. Er waren 

leuke waterspelletjes te doen, georganiseerd door de Jeugd VVV. ‘s Avonds werden de 

bloemetjes buitengezet met de talentenjacht en heeft onder andere ons bestuurslid 

Vincent Buist namens de V.V.V. zijn zangtalent laten horen. In de pauze was er een leuke 

muziekquiz. Daarna gingen we los met Partyband PRIME en werd de avond gezellig 

afgesloten. 

 

Zaterdagochtend zijn er door de kinderen prachtige T-shirts gemaakt en was er een 

vossenjacht. Aan de vele vrolijke gezichten te zien kon de regen van die ochtend de pret 

niet drukken. Gelukkig waren de weergoden ons ’s middags gunstiger gezind en hebben 

we prachtig weer gehad tijdens het Volleybaltoernooi en de Jeu des Boules wedstrijd. 

Voor beide activiteiten waren er dit jaar weer veel enthousiaste deelnemers. Team 

Mizura heeft voor de derde keer op rij de volleybalbeker in de wacht gesleept. Een super 

prestatie! Bij de Jeu de Boules was het ook een gezellige middag en zijn er 3 hoofdprijzen 

en een poedelprijs gewonnen. De band Van Geeft ‘M heeft ‘s middags voor extra feest en 

sfeer gezorgd en de avond werd feestelijk afgesloten met de band Orange River.  

 

Zondagochtend hebben we weer genoten van heerlijke zelfgemaakte taarten tijdens 

“Heel Oldeholtpade Bakt”. Tijdens de koffie met taart zijn we terug in de tijd gegaan met 

een dorpsfilm uit 1965 voorzien van live voice-over van Freddy, die bijzonder 

gedetailleerd met het publiek door de beelden ging. Ondertussen vermaakte de kinderen 

zich buiten met het beschilderen van zeepkisten. Om half 12 was het tijd voor de 

fietstocht, de weersvoorspelling was wat onzeker, maar dat weerhield mensen er niet van 

om toch op de fiets te stappen. De route liep via Noordwolde naar Camping Weideland in 

Steggerda waar we een drankje hebben gedaan en een rondleiding hebben gekregen. 
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De zondagmiddag stond in het teken van de Zeepkistenrace en uiteraard de eerste 

voetbalwedstrijd van het Nederlands elftal. Voor het bestuur hebben de voorbereidingen 

van de Zeepkistenrace veel tijd in beslag genomen, maar het resultaat is dat meer dan 

waard. In de weken voorafgaand aan het feest is er flink getest en gebouwd aan de 

helling en zeepkisten. 

 

Ook zijn er extra zeepkisten gebouwd die we beschikbaar hebben gesteld voor de 

kinderen en sponsoren. Dit alles hadden we nooit kunnen doen zonder onze sponsoren. 

Uiteindelijk was de Zeepkistenrace dan ook een groot succes! Umberto Atzori is de grote 

winnaar van de zeepkistenrace. Om volgend jaar een vergelijkbaar succes te behalen 

gaan we druk overleggen wat de mogelijkheden zijn voor een nieuwe frisse activiteit. Wij 

nodigen iedereen uit om hierover met ons mee te denken! Heb je een leuk idee? Mail dit 

dan naar info@vvv-oldeholtpade.nl. 

 

De middag werd afgesloten met de EK wedstrijd Nederland – Polen op groot scherm in de 

tent. De sfeer zat er goed in en na de winst werd er goed geproost op de winst. 

De band KaramBAM! heeft de FAUTE AOVOND verzorgd en om 22:00 uur hebben we de 

prijs voor beste straatversiering uitgereikt aan Nieuwbouw Oost. Ze hebben de 

wisselbeker en een bijdrage van €100,- ontvangen ten behoeve van nieuwe 

straatversiering. 

Ook waren er weer vele mensen in originele FAUTE Outfits aanwezig en dit jaar is de prijs 

voor het beste kostuum gewonnen door Frits Schnoor. 

 

De V.V.V. kijkt terug op 3 prachtige dagen feest! 

Tot slot willen wij alle sponsoren en vrijwilligers bedanken voor hun bijdrage op welke 

manier dan ook. Zonder vrijwilligers geen dorpsfeest. Ook willen we alle dorpsgenoten 

bedanken voor de gezelligheid die iedereen heeft meegebracht. Tot volgend jaar! 

 

Denk je na het lezen van dit verslag “Ik wil ook wel vrijwilliger worden”, breng dan een 

bezoekje aan onze website, hier kun je meer informatie vinden over de V.V.V. en een 

berichtje achterlaten. www.vvv-oldeholtpade.nl 

 

Op onze Facebookpagina “Feesten Oldeholtpade” zijn ook nog foto’s en filmpjes te 

vinden van deze meer dan geslaagde editie! 

 

 

mailto:info@vvv-oldeholtpade.nl
http://www.vvv-oldeholtpade.nl/
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V.V.V. Jeugd 

                                                   Dorpsfeest Oldeholtpade 2024  

Op vrijdag 14 juni kwamen de kinderen van groep 1 t/m 4 om 11.00 uur naar de tent om 

daar waterspellen te doen. De kinderen hebben in groepjes tegen elkaar gestreden. Er 

was een estafette met bekers water, waterballonnen overbrengen met een pollepel, 

strandballen spuiten met waterspuit, een sponzenrace en flessenvoetbal. Om 13:00 uur 

waren de kinderen van groep 5 t/m 8 aan de beurt. Zij gingen buikschuiven en deden 

flessenvoetbal en een estafette met waterspuiten en een strandbal. Na de activiteiten 

kregen alle kinderen een ijsje. 

 

Zaterdag 15 juni stond er Flower Power shirts pimpen en Vossenjacht op het programma. 

Kinderen in de basisschoolleeftijd werden om half 10 bij de tent verwacht, waarna ze in 

groepjes het dorp in gingen om de 10 vossen te vinden en tussendoor werden er shirts in 

Flower Power-style gepimpt. Aan het einde van de ochtend kregen de kinderen en 

vrijwilligers een broodje knakworst. 

 

Ondanks dat we iets beter weer hadden verwacht waren het twee zeer geslaagde 

activiteiten met een groep enthousiaste kinderen en vrijwilligers! 

Groetjes van het V.V.V. Jeugd 

 

 

 

Rust in de tent bij TV In et Hoolt 

                                                   Dat “rust in de tent” gaat ‘m dus niet worden. Weliswaar is de voorjaarscompetitie achter 

de rug, maar dat wil nog niet zeggen dat het stil wordt op de banen. Eind juni had het 

bestuur een gezellige avond georganiseerd voor alle leden, waarop de vele vrijwilligers 

extra in het zonnetje werden gezet. Er was een tiebreakchallenge opgezet met na afloop 

nog een barbecue. Verder gaan we gewoon door met onze tossmomenten en natuurlijk 

is vrij spelen de hele zomerperiode een mooie gelegenheid om de conditie op peil te 

houden. Ook eens een balletje slaan? Dat kan zeker. 

Kijk ook eens op  www.tvinethoolt.nl.  

 

Bouke Kleefstra. 

 

 

http://www.tvinethoolt.nl/
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VocaLinde geniet van rust in de tent 

Het is nu even een paar maanden rust in de tent voor de leden van popkoor 

VocaLinde. In de maanden juli en augustus leggen we de activiteiten even stil. We 

genieten in deze maanden hopelijk van een zonnige periode als we wel of niet op 

vakantie gaan. Het afgelopen seizoen was voor VocaLinde best intensief. We proberen 

in een seizoen diverse nieuwe liedjes in ons repertoire op te nemen zodat het elke 

dinsdagavond echt een repetitieavond is. We zingen het meest 4-stemmige 

arrangementen van bekende popmuziek. De nummers zijn dan bewerkt door iemand 

en aangepast om uit te voeren in een koor. En als we het nummer dan “onder de knie” 

hebben dan kan het uitgevoerd worden op een festival of eigen concert. Daardoor zijn 

we als koor steeds uitdagend bezig.  

 

Het afgelopen seizoen hebben we afgesloten op een zondagmiddag in Oosterwolde 

samen met 3 andere koren waarvan onze dirigent Hinke Jelsma ook de leiding heeft. 

Dat werd een zeer geslaagde middag. Het was mooi te horen dat zij deze 4 koren 

geheel verschillende nummers laat uitvoeren en daardoor heeft ieder koor een eigen 

repertoire. We kijken terug op een geslaagd seizoen en laden de batterij nu even op 

om in september weer met frisse moed te beginnen. We wensen allen een fijne zomer 

met veel Sunshine-Zonlicht. Dit door John Denver geschreven nummer werd door 

Claudia de Breij vertaald in Zonlicht en uitgevoerd in Beste Zangers, wij zingen dit met 

veel plezier: 

 

Zonlicht op mijn schouders en ik glimlach 

Zonlicht in mijn ogen en ik traan 

Zonlicht maakt weer leven van bestaan 

Had ik maar een dag die ik je geven kon 

Dan gaf ik jou een dag vol van dit licht 

En als ik een lied voor je zingen mocht 

Zong ik het liefst de zon op jouw gezicht 

Zonlicht maakt weer leven van bestaan 

Zonlicht maakt weer leven 

  

  

 

Popkoor Vocalinde 
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Protestantse Gemeente Ter Holten 

                                                   Verbouw Stephanuskerk Oldeholtpade 

De kerk is een rijksmonument en wordt momenteel actief gebruikt als kerk. We zijn echter 

ook van mening dat de kerk in de huidige maatschappij meer kan zijn dan alleen een 

kerk en dat is de reden om de kerk te verbouwen naar een multifunctioneel gebruik. 

 

Huidige situatie: 

De kerk is een zaalkerk met driezijdig gesloten koor en een toren aan de westzijde. De 

karakteristieke structuur is een schip met orgelgalerij en een voorkerk onder de kraak 

met keukentje en toilet. Centraal aan de zuidwand staat de preekstoel in een dooptuin 

en daartegenover twee herenbanken. Onderin de toren is een consistoriekamer. 

 

Toekomstige situatie: 

De maatschappij verandert en ook de kerk zal daarin mee moeten bewegen. Om de kerk 

geschikt te maken voor meerdere vormen van activiteiten is een andere indeling van het 

interieur gewenst. Meer vrije ruimte en meer flexibiliteit in opstelling van het meubilair 

zullen daartoe de mogelijkheid geven. Als kerkenraad zijn we bezig met een project dat 

heet “Toekomstgerichte gemeente’. Dat houdt in dat we als gemeente ons meer in de 

maatschappij willen begeven. Een kerkgebouw dat meer door een bredere 

gemeenschap / dorpsgemeenschap gedragen wordt. De kerk moet kerk blijven, maar 

dan voor multifunctioneel gebruik. Voor de toekomstige situatie hebben we een aantal 

eisen geformuleerd: 

- De kerkzaal moet in meerdere opstellingen gebruikt kunnen worden, o.a.: 

o als grote kerkzaal 

o als kleine kerkzaal 

o in een centrale opstelling rond de avondmaalstafel 

o gericht naar het podium voor multifunctioneel gebruik (koren, toneel, 

voorstellingen) 

- Minder kerkbanken en meer stoelen met beter zitcomfort 

- De keuken moet vernieuwd worden 

- Er moet een goede gelegenheid komen voor het schenken en de uitgifte van 

koffie 

- Er moet een goede garderobefunctie komen 

- De sacristieruimte moet in de toren blijven 

- De kerk moet meer gelijkvloers worden 

Aangezien het een rijksmonument is, heeft vooroverleg plaatsgevonden met Rijksdienst 

voor Cultureel Erfgoed, welstandscommissie Hûs en Hiem en Steunpunt 

Monumentenzorg, Provincie Friesland en de gemeente Weststellingwerf. 

 

 

 

 



  

29 

Afbeelding van de toekomstige situatie 

 

Na het vergunningsproces zullen we ons bezig houden met de detaillering en verdere 

invulling, waaronder ook de mogelijkheid van audio/visualisatie en verdere inrichting 

van de kerk. 

 

U wordt van harte uitgenodigd om mee te denken in de realisatie van deze verbouwing. 

Interesse, stuur een mail naar info@terholten.nl. 

 

 

Stichting Tsjerkepaad 

Dit jaar is voor de stichting Tsjerkepaad een jubileumjaar. Twintig jaar geleden deden in 

Súdwest-Fryslân 25 kerken mee aan de eerste openstelling. Sindsdien is het aantal 

deelnemende kerken in onze provincie vertienvoudigd. Ieder jaar doen gemiddeld 250 

kerken mee aan de openstelling, met meer dan 50.000 bezoekers en honderden 

vrijwilligers die zich belangeloos inzetten. 

 

Het thema dit jaar is Rondjes om de kerken. Op 31 mei wordt een boek gepresenteerd 

van wandeljournalist Fokko Bosker dat hij in opdracht van Tsjerkepaad heeft gemaakt. 

Daarin zijn 26 wandel- en fietsroutes rondom kerken in Noordwest- en Noordoost-

Fryslân opgenomen. Het kan ook een stimulans zijn voor open kerken in andere regio’s 

en  plaatsen om een wandel- of fietsrondje te organiseren langs kerken in de buurt. 

 

Als gemeente Ter Holten doen wij ook mee met de openstelling in het kader van 

Tsjerkepaad. Onze kerken in Oldeholtpade en Nijeholtpade zullen op de data 20 juli,  

3 augustus, 17 augustus en 31 augustus geopend zijn. 

 

Wanneer u tijd en gelegenheid heeft, bent u van harte uitgenodigd op de genoemde 

data. 
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Lichtjesfeest 

In overleg met de organisatoren van de Lichtjeswandeling zal de kerkenraad van Ter 

Holten dit jaar een lichtjesfeest gaan organiseren op 21 december 2024. Aanleiding van 

het Lichtjesfeest is dat wij als kerkenraad mensen binnen en buiten de kerk 

daadwerkelijk stil willen laten staan bij het Kerstverhaal en het belang daarvan. Elk jaar 

wordt er in Oldeholtpade een lichtjeswandeling georganiseerd aangezien het dorp 

door vele inwoners prachtig is verlicht om gedurende de donkere dagen rondom Kerst 

gezelligheid te brengen in voor vele mensen soms een moeilijke en eenzame tijd. 

 

Wat willen we gaan doen? 

- Een lichtjeswandeling in Oldeholtpade op zaterdag 21 december 2024 waarbij 

het kerstverhaal op straat wordt uitgebeeld en kerstliederen ten gehore 

worden gebracht. Aandacht is er voor dit feest voor jong en oud; 

- Een kerstnachtdienst op 24 december 2024 om 22.00 uur in de kerk van 

Oldeholtpade m.m.v. een koor; 

- Op 1e kerstdag 25 december 2024 om 09.30 uur een kerstverhaal van, door en 

met jongeren. 

 

Hoe willen we het gaan opzetten? 

Het betrekken van alle leeftijdsgroepen in de gemeente, zodat het project ook 

verbindend werkt binnen de eigen gemeenschap. Het betrekken van inwoners van de 

dorpen bij de organisatie, ook voor hen werkt het verbindend. 

 

Om dit te realiseren vergt het veel tijd, energie en inzet van mensen. We zoeken dit niet 

alleen binnen de gemeenteleden van Ter Holten. Ook u als dorpsinwoner bent van 

harte uitgenodigd om mee te doen. 

 

Helpt u ons om het Kerstverhaal aan een ieder te vertellen en te beleven? We stellen 

het erg op prijs dat u mee gaat doen.  

Voor meer informatie en het opgeven kan via: info@terholten.nl. 

In september willen we starten met de voorbereidingen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Meer informatie kunt u ook vinden op: www.terholten.nl 
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OSW 
‘Rust in de tent’, nou echt niet! 

Ook tijdens de zomermaanden kunnen leden actief blijven.  

Eind juni was er een lunchmeeting op het Victoriapark georganiseerd. Men kreeg een 

rondleiding, er was een heerlijke lunch en men ontving een wedbon en natuurlijk was er 

speluitleg over de koersen die gehouden werden. Met elkaar in de grote zaal had men een 

prachtig uitzicht over de drafbaan. Er werd zelfs een OSW-koers gehouden. Binnenkort is de 

nieuwe website operationeel, het heeft aardig wat aandacht gevraagd om alle informatie 

daarop naar tevredenheid vermeld te zien. Op dit moment zijn we ook druk bezig met het 

jaarboekje. Een soort van glossy magazine dat eind augustus samen met het Nieuws onder 

alle leden wordt verspreid. En ook nieuwe leden krijgen bij het aangaan van het 

lidmaatschap dit boekwerkje. Alle informatie bij de hand, hoe handig. De 

bestuursvergaderingen lopen door, gewoon omdat er veel te bespreken valt. Op 

zondagmiddag 21 juli is er een fiets-/scootmobiel puzzeltocht. De start en finish zijn bij 

Bruisss, aanvang 13.30 uur. Onderweg is er tijd voor een spelletje en een pauze waar een 

versnapering wordt aangeboden en u van het toilet gebruik kunt maken. En natuurlijk zijn 

er prijsjes. Nu nog hopen op goed weer! De Anschuuftaofels gaan op 7 juli en 4 augustus 

ook gewoon door voor degenen die dit graag willen, maar deze keer in een wat andere 

opzet. Deze vallen niet onder het project met de gemeente ‘Contacten geven het leven kleur’. 

Een ander kostenplaatje en u kunt plaatsnemen waar u wilt en toegankelijk voor iedereen, 

ook niet-leden en echtparen. Wel is opgave verplicht, tel. 0630767454 of sjoukjeheld@osw-

wolvega.nl. De beide schildersgroepen van de OSW exposeren in de kijkzaal van 2 juli t/m 31 

augustus. De aspirant kunstenaars laten daar graag hun gemaakte werk zien! De fiets- en 

scootmobieltochten worden altijd op de 2e dinsdag van de maand gehouden. Zijn de 

weersomstandigheden niet goed, dan gaat het niet door. Voor de scootmobielers is er nu 

een uitzondering gemaakt. Dat wil zeggen; kan de tocht op de 2e dinsdagmiddag van de 

maand vanwege het slechte weer niet doorgaan, dan wordt deze naar een week later 

verplaatst. Is het dan ook slecht weer, dan wordt de tocht gewoon op de 2e dinsdagmiddag 

van de volgende maand gehouden. De jeu-des-boulers boulen op iedere dinsdagmiddag en 

op de donderdagavond is het meer trainen met een partijtje na afloop. Ook mogen er dan 

niet-leden meedoen. Materiaal is op de baan aanwezig. De aanvang is 18.30 uur op het 

terrein van SIOS. Het wandelen is nog steeds iedere donderdagmorgen vanaf 9.00 uur bij de 

Hema. Binnenkort zitten we met de gemeente en andere partijen om tafel over de cursus 

Valpreventie. Deze wordt u gratis aangeboden. De start is hoogstwaarschijnlijk in 

september. Ieder wil graag zolang mogelijk zelfstandig en onafhankelijk blijven. Ik zou 

zeggen meedoen, al is het alleen al uit voorzorg! En het is nog leuk ook om dat met elkaar in 

een groep te doen. Ook praten we mee in Bestemming Wolvega en staan we op 

donderdagmiddag 19 september in een stand op het  astorieplein tijdens de Memorywalk. 

En dan natuurlijk op zaterdag 21 september het Lindefestival, dat wordt ook weer een leuke 

dag! En last but not least, onze inschrijving voor Rabo Clubsupport is weer gedaan! De OSW 

wenst u veel mooie zomerse dagen toe en mocht er wat zijn, u weet ons te vinden! 

Sjoukje Held, www.osw-wolvega.nl, sjoukjeheld@osw-wolvega.nl.  

  

mailto:sjoukjeheld@osw-wolvega.nl
mailto:sjoukjeheld@osw-wolvega.nl
mailto:sjoukjeheld@osw-wolvega.nl
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Op visite bij.. Karin Maatman 

Aan de Hoofdweg in Oldeholtpade wonen Karin en Edward Maatman al 30 jaar. Edward is 

de 3e generatie die werkzaam is op het pluimveebedrijf. Samen hebben ze 2 zoons, Nick en 

Mike. Nick woont in Groningen, hij schrijft ‘op het gebied van schaken’. Zijn 2e boek is net 

naar de drukker. Mike woont in Wolvega en werkt samen met zijn ouders op het bedrijf. 
 

Karin is sportief, ze tennist en wandelt. Helaas tennist ze al een paar jaar niet meer. 

2 jaar geleden heeft Karin haar knie gebroken, door een ongelukkige val. Toen het weer 

beter ging had ze 1 doel. Ze wou de slachtemarathon lopen. Als dat goed gaat, dan 

mogelijk weer starten met tennis. 
 

Karin probeert 1 dag in de week 20 tot 25 kilometer te wandelen, maar dit is wel afhankelijk 

van de tijd en het weer. Als de eierautomaat goed gevuld is en het andere werk het toelaat, 

dan kan Karin op stap. 
 

Meestal probeert ze met het OV te reizen naar het startpunt en vervolgens terug te reizen 

vanaf het eindpunt naar huis. Op sommige plaatsen lukt dit helaas niet. Dan gaat vaak de 

auto mee en probeert ze vanaf het eindpunt te reizen naar het beginpunt. Soms gaat de 

fiets ook wel eens mee en fietst ze eerst naar het beginpunt en haalt ze na de wandeling 

de fiets weer met de auto op. 
 

Karin wandelt veel alleen, soms samen met Edward of met anderen. Ze vindt het heerlijk 

om in de vrije natuur te wandelen, genieten van de kleine dingetjes buiten. Nederland 

heeft zoveel mooie plekjes. Bij het wandelen zie je plekken die je niet ziet als je fietst of 

wanneer je met de auto rijdt. Op sommige plekken kun je ook niet met de auto of fiets 

komen. 
 

Op 30 januari 2021 heeft Karin haar eerste langere route  

gewandeld, een stuk van 27 km van het Friese Woudenpad  

van Lauwersoog naar Dokkum. Deze dag was het een  

heerlijke winterdag. Het had gevroren en het was zo mooi  

buiten. Het gevoel van herboren, hierdoor heeft Karin de  

smaak te pakken gekregen. 
 

Karin heeft de volgende routes al afgerond: 

Friese Woudenpad, Drenthepad, Elfstedenpad, Vechtdalpad, Weerribben Wieden pad, 

Hanzestedenpad, Pionierspad, Stellingenpad, Zuiderzeepad, Nederlands Kustpad (deel 3), 

De loop van de Reest, 2 keer de Fjoertoer op Terschelling, Slachtemarathon. Daarnaast 

ook meerdaagse routes (ong. 4 dagen); Dutch Mountain trail,  

Krijtlandpad, Waddenwandelen (Vlieland/Schiermonnikoog).  

Ook 2 keer de Pieter Stuyvesanttocht mag niet in dit lijstje  

ontbreken.  
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Naast Nederlandse routes heeft Karin ook routes in het buitenland gewandeld. De route 

“Malerweg” tegen de Tsjechische grens heeft ze samen met  

Edward gelopen. Ze hebben er 5 dagen over gedaan. Ze  

vonden het echt geweldig en dit is tot dusver wel de meest  

bijzondere route van allemaal. 
 

In totaal is Karin nu 3,5 jaar veel aan het wandelen. Ze wandelt  

verschillende tochten, vaak tegelijk. Afhankelijk van afstand vanaf huis en de te wandelen 

afstand. Daardoor zijn een aantal paden nog niet afgerond. Deze wil ze nog wel voltooien. 

Soms wandelt ze 2 dagen en overnacht ze ergens halverwege de route. Karin is nog bezig 

met de volgende routes; Trekvogelpad, NL Kustpad (deel 2) en het Twentepad. Eind mei zijn 

Karin en Edward op vakantie geweest naar Noorwegen, daar zijn ze de Preikestolen 

opgelopen. Een bekende berg in Noorwegen, ook deze stond op haar lijstje. 
 

Als voorbereiding op de slachtemarathon hebben Karin en Edward samen het Overijsselse 

Havezatenpad gelopen. Op zaterdag 15 juni 2024 was het zover, de Slachtemarathon. 42 

km door weer en wind. Karin en Edward waren nog maar 4 km onderweg toen er zoveel 

regen viel dat het water zelfs in de schoenen stond. Tussendoor hebben ze nog sokken 

moeten wisselen. Ondanks het slechte weer hebben ze de marathon uitgelopen in de tijd 

die ze van tevoren hadden uitgedacht. In 8,5 uur. Het was een positieve ervaring. Karin had 

geen last meer van haar knie en heeft zelfs geen spierpijn gehad. Of Karin nu meer 

marathons gaat lopen? Dat staat nog niet op haar verlanglijstje. Ze wil graag nieuwe 

dingen zien, dus nieuwe routes lopen. De Nijmeegse vierdaagse staat daarom ook niet op 

haar wensenlijstje, dit vindt ze veel te massaal. Liever een rustigere route waar ze veel kan 

zien. Er staat wel een andere route op haar verlanglijstje de ‘Cumbria Way’. Het grootste 

deel van deze route ligt binnen het Lake District National Park in Engeland. De route is 120 

km lang en ze wil dit in 5 dagen gaan wandelen samen met Edward. Dit is een zware tocht 

met veel heuvels. 
 

Via social media ziet Karin veel nieuwe wandelideeën/-routes  

van medewandelaars. Er zijn speciale wandelgroepen op 

Facebook. Daarnaast koopt ze ook wandelboekjes, er zijn  

verschillende soorten wandelpaden en markeringen. 

Streekpaden (Geel-Rood), Paden over provinciegrenzen 

(Wit-Rood), Regiopaden (Blauw-Wit). 

In deze boekjes staat veel informatie over de omgeving.  

De route zet ze op haar telefoon en haar telefoon helpt  

haar de route te lopen samen met de markering. 

 

Het liefst wil Karin 1 keer per jaar een meerdaagse tocht in Nederland wandelen en 1 keer 

per jaar een tocht in het buitenland. Als er voldoende tijd is dan gaat ze dit zeker doen. 
 

We wensen Karin (en Edward) veel plezier met hun mooie wandelingen en als ze een mooie 

route heeft hopen we hier zeker wat van te lezen, misschien wel in het buurtnieuws. 
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Fête de la Nature vieren we ook in Oldeholtpade! 

Van Galen Makelaars 

                                                   Wist je dat.. 

Wist je dat huizen vaak sneller verkopen in de lente en zomer? Dit komt  

voornamelijk door de zon! De zomer brengt gezelligheid en mooi licht met zich mee. 

Hierdoor staan jouw woonkamer en tuin er nog beter bij! Daarnaast is het vaak vakantie 

en hebben mensen meer tijd om te bezichtigen. Dus overweeg jij om je huis te 

verkopen? Dan is het nu zeker een goed moment!  

Neem voor meer informatie gerust contact op met Van Galen Makelaars: 0630993010 

En voor iedereen die op vakantie gaat, heel veel plezier gewenst! 

 

Waar vind je meer rust dan in de natuur? Nergens toch? Dus doen we dit jaar mee met 

Fête de la Nature: het grootste grassroots-natuurfestival van Nederland. Beleef een 

onvergetelijk weekend vol verwondering, rust en avontuur op het prachtige Landgoed 

Eik & Linde. Vier de natuur en laat de hectiek van alledag achter je. En dompel je in het 

weekend van 6, 7 en 8 september onder in de schoonheid van het groen. 

 

Een van de hoogtepunten van dit weekend? De bijzondere stiltewandelingen. Beleef het 

einde van de zomer, hoor de bladeren en voel het gras onder je voeten. Ervaar de 

kalmerende werking van de natuur om je heen. Deze wandeling biedt een zeldzame 

kans om je volledig los te maken van dagelijkse stress en je te verbinden met de stilte 

van het bos. Eenmaal in die rust ga je ontdekken wat dat met je doet. Hoe voel je je 

eigenlijk? Laat je zintuigen ontwaken. 

 

Zodra de avond valt, verzamelen we ons bij het  

knisperende kampvuur voor een betoverende  

verhalenavond. Onder de sterrenhemel luister  

je naar meeslepende verhalen die je meevoeren  

naar andere tijden. Laat je inspireren door  

vertellingen vol mysterie en avontuur, terwijl  

de warmte van het vuur en de gezelligheid van  

medebezoekers je omarmen. En dat allemaal  

onder het genot van een kop landgoedthee en  

wat lekkers. 

 

Kom en ervaar de magie van Fête de la Nature  

aan Hoofdweg 99 in Oldeholtpade. Voel je welkom! 

 

Meer info over het (volledige) programma: landgoed-eikenlinde.nl 
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Elf jaar geleden zijn wij begonnen met het fokken van Suffolk schapen onze eerste 

schapen hebben wij overgenomen van Tinus en Grietje Diever.  Met twee drachtige ooien 

zijn wij onze fokkerij begonnen, zo ook de eerste lammeren die bij ons zijn geboren. Onze 

lammeren worden rond de kerstdagen geboren, dit heeft twee voordelen, wij zijn vrij met 

de kerstdagen en wij willen graag vroege lammeren omdat wij ook meedoen met de 

jaarlijkse keuring van het stamboek. 

 

8 juni jongsleden was onze keuring in Ermelo, op het evenement “Dag van het schaap”. 

Deze dag hebben ze voor schapenhouders en liefhebbers van schapen een hele boel 

stands met informatie op het gebied van schapen, onder andere schapenscheren en het 

bijeen drijven van de schapen door honden. Dit evenement is één keer in de twee jaar. Wij 

zijn die ochtend met het hele gezin en een vriendin van Ilse en met 14 dieren van ons die 

kant op gegaan. Nadat de voorzitter de keuring had geopend, konden de dames 

beginnen met het voorbrengen van de dieren, de meiden kwamen met regelmaat met een 

eerste, tweede of derde prijs uit de ring lopen. Deze dag hebben wij als fokker in 

verschillende rubrieken prijzen behaald. 

 

• Algemeen dagkampioen met Belfast van Kerkzicht 

• Kampioen jaarling rammen 

• Kampioen en reservekampioen bedrijfsdrietal  

• Kampioen oudere ooien met Hannah van Kerkzicht 

• Kampioen ramlammeren  

• En meerdere 1e 2e 3e plaatsen in de rubrieken 

 

Door de organisatie van Dag van het schaap mochten wij ook mee doen aan de keuring 

van het mooiste schaap van Nederland, hiermee hebben wij met onze ram Belfast van 

Kerkzicht de 2e plaats behaald. Al met al was dit een hele mooie dag die wij als gezin niet 

snel zullen vergeten, wij  zijn onder tussen alweer begonnen met de voorbereidingen voor 

het aankomend lammerseizoen en verheugen dan weer op de nieuwe lammeren. 

 

Hendri, Jantsje, Ilse, Femke en Tessa Meijerink 

 



  

Hond en haar baasjes 

Dit is Zara een Berner Sennenhond. 

Zara is nu 5 jaar en bij ons gekomen met 11 maanden via de Stichting Charlotte's Angels 

die honden weer een kans geven. We zijn het 3de gezin waar Zara in opgenomen is en 

inmiddels weten we ook waardoor ze steeds weer weg gedaan is. Zara heeft een 

angststoornis, gedragsstoornis en is licht autistisch, maar inmiddels via therapie weer 

aardig een “hond” geworden. Zara houdt alleen van knuffelen met haar gezin, de 

buitenwereld houdt ze op afstand. 

Ze is gek op alle reutjes in haar buurt,  

vooral Sorteri en Bently zijn favoriet. 

 

Henk, Leny en Zara 

 

Wandeltip: losloopbos Kuinre, spartelvijver Appelscha. 

 

Interview redactielid 

Mijn naam is Mariska Klooster en ik ben 27 jaar.  

Ik ben getrouwd met Thomas en inmiddels  

moeder van 2 prachtige dochters:  Ayla (september 2021)  

en Elyn (mei 2024). Ik ben opgegroeid in Tuk en mijn man  

in Steenwijk. Vanwege Thomas zijn werk in Wolvega  

zijn we ons zoekgebied naar een nieuw huis gaan uitbreiden en kwamen we uit in het 

mooie Oldeholtpade! Sinds november 2022 wonen wij nu hier en wat is het fijn wonen zeg!  

 

In mijn vrije tijd ben ik graag met de kids, we gaan dan lekker op stap zoals spelen bij 

Home Center of Pantropica. Ik ben graag met familie en vriendinnen met kinderen. Verder 

hebben we een echte autohobby. Soms gaan we nog naar evenementen met de kinderen, 

maar vinden het ook leuk om gewoon thuis met onze auto's bezig te zijn.  

 

Ik ben bij de dorpskrant gegaan om mensen in het dorp te leren kennen, ik kom natuurlijk 

niet uit het dorp, dus vond het fijn om zo wat meer te leren over Oldeholtpade en mijn 

steentje bij te dragen. Mijn taak bij de dorpskrant is de burgerlijke stand bijhouden. Ik 

ben graag in contact dus vind dit een taak die echt bij mij past! 
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Donderdag 6 juni kon er worden gestemd voor het Europees Parlement. 

De uitslag hiervan in Nederland werd pas een paar dagen later bekend gemaakt.  

Onderstaand de uitslag van stembureau 10 in Oldeholtpade. 

 

Aantal opgeroepenen   877 

Aantal uitgebrachte stemmen  480 

Opkomst percentage      54,7  

 

Uitgebrachte stemmen  

Groen Links/PvdA   78 

VVD     53 

CDA – Europese Volkspartij  56 

Forum voor Democratie    6 

D66     25 

Partij voor de Dieren   16 

50PLUS      6 

PVV        108 

JA21      1 

NL PLAN EU     2 

ChristenUnie     6 

SGP      2 

BBB     72 

Meer Directe Democraten   0 

SP      9 

vandeRegio     0 

Volt Nederland    16 

Belang Van Nederland    2 

NSC     22 

Piratenpartij-De Groenen     0 

Totaal:              480 

 

Voor meer informatie over uitslagen van deze verkiezingen zie: www.weststellingwerf.nl 

  

Verkiezingen Europees Parlement  



 

 

 

  

Agenda 
Planning 
20-07-2024 Tsjerkepaad    Kerk Oldeholtpade 

03-08-2024 Tsjerkepaad    Kerk Oldeholtpade 

17-08-2024 Tsjerkepaad    Kerk Oldeholtpade 

31-08-2024 Tsjerkepaad    Kerk Oldeholtpade 

6,7,8-09-2024 Fête de la Nature   Hoofdweg 99 

07-09-2024 Inleveren Kopij    Thema: Nazomer? 

16-09-2024 Oudpapieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

14-10-2024 Oudpapieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

04-11-2024 Oudpapieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

09-11-2024 Rocknight    Rustende Jager 

09-12-2024 Oudpapieractie “de Striepe”  Vanaf 18:00 uur 

21-12-2024 Lichtjeswandeling 

24-12-2024 Kerstnachtdienst   Kerk Oldeholtpade, 22:00 uur 

25-12-2024 Kerstverhaal    Kerk Oldeholtpade, 09:30 uur 

 

 

Holenpathe 

Is het informatieblad voor de inwoners van Oldeholtpade en wordt uitgegeven door 

een werkgroep, onder auspiciën van Plaatselijk Belang Oldeholtpade. De redactie 

behoudt zich het recht voor de aangeleverde kopij te corrigeren, in te korten of 

eventueel te weigeren. Ook kan het voor komen dat een artikel in een latere uitgave 

geplaatst wordt. Anoniem aangeleverde teksten worden niet geplaatst.  

 Medewerkenden:  Monique Berends Aram van Eekeres 

   Ria Haasdijk   Richard van Hoogwaarden 

   Mariska Klooster  Albertje Meijerink 

   Marlon Sittrop  Sara van der Heide-Best 

Lay-out:   Sonja Deli-Mulder & Alie Nijholt 

Foto’s:   Leny Salverda, e.a. 

Bezorger:  Jan de Boer 

E-mail:   holenpathe@gmail.com 

Drukwerk:  Copyshop Wolvega 

Banknr. Dorpskrant: NL55 RABO 0371.987.954 t.n.v. Plaatselijk belang 

Oldeholtpade ovv. Werkgroep 

dorpskrant 
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